
در مراسم روز صنعت و معدن استان قم که با حضور رئیس مجلس شورای 
اسلامی، استاندار قم، استاندار تهران، رئیس خانه صنعت، معدن و تجارت ایران، 
تولیدکنندگان، صنعتگران و کارآفرینان برگزار شد، شرکت صنایع نساجی تارا 

ریس آریا به عنوان واحد نمونه صنعتی استان قم انتخاب شد.
امید یراقی- رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع نساجی تارا ریس آریا - با 
اعلام این خبر به نساجی امروز گفت: در حال حاضر مجموعه تارا ریس آریا به 
تولید سه نوع شامل نخ صددرصد ویسکوز، نخ پلی استر ویسکوز برای رینگ و 

نخ صد درصد پنبه برای ریسندگی اپن اند می پردازد.
وی ادامه داد: نخستین فاز کارخانه سال 1392 راه اندازی شد و سال 1393 توسط 
آقای لاریجانی- رئیس مجلس شورای اسلامی- و آقای افخمی-  مدیرعامل 
بانک صنعت و معدن افتتاح شد. مورد افتتاح رسمی قرار گرفت. در فاز دوم 

کارخانه، سیستم دولاتابی و اپن اند نیز به مجموعه افزوده شد.
این تولیدکننده نساجی ضمن اشاره به این مطلب که مشکلات کلی صنایع 
گریبانگیر صنعت نساجی نیز می باشد، یکی از معضلات کل صنایع کشور )از 
جمله صنایع نساجی( را بهره های بالای بانکی دانست که تولید را با مشکلات 
متعدد مواجه می سازد و افزود: واردات انبوه و غیرقانونی کالاهای ارزان قیمت 
هندی و چینی صدمات بسیاری بر پیکره تولید وارد نموده این در حالی است که 
متأسفانه تعرفه های مواد اولیه افزایش داده شده اما هیچ اقدامی در مورد تعرفه 

محصول تولید شده صورت نگرفته است.
یراقی، تنها دلیل بقای واحدهای ریسندگی از جمله تارا ریس آریا را حساسیت و 
توجه ویژه بر کیفیت بالای محصولات عنوان کرد و گفت: تمام تلاش خود را به 

عمل می آوریم تا از نظر کیفی، جلوتر از رقیبان خارجی حرکت کنیم.

رئیس اتاق بازرگانی ایران و آلمان در بخش دیگر این  گفت وگوی اختصاصی با 
نساجی امروز،  از توافق دولت ایران و شرکت بیمه هرمس در هفته گذشته خبر 
داد و گفت: هرمس، مهم ترین شرکت بیمه ای پوشش دهنده اعتبارات است و از 
تیرماه فعالیت خود را در ایران از سر خواهد گرفت که مهم ترین خبر در دوران 
پساتحریم محسوب می شود. یراقی افزود: اگرچه شرکت بیمه هرمس در آلمان 
فعال است اما معروف ترین و معتبرترین بیمه جهان به شمار می آید و همین 
موضوع باعث شد رتبه ریسک پذیر ایران از 7 به 5 برسد.  به اعتقاد وی، آغاز 
فعالیت هرمس در ایران، موجب افزایش تمایل و انگیزه سایر شرکت بیمه ای و 
بانک ها به حضور در ایران خواهد شد. رئیس اتاق بازرگانی ایران و آلمان تصریح 
کرد:  یکی از مواردی که باعث ماندگاری در عرصه رقابت پذیری صنایع نساجی 
می شود،  بهره گیری از ماشین آلات مدرن و تکنولوژی های جدید است که عمدتاً 
از کشورهای اروپایی وارد می شوند طبعاً پس از لغو تحریم ها و احیای گشایش 
اعتبار، می توان واردات ماشین آلات را سریع تر و خطوط تولید کارخانه های نساجی 
را به روزتر نمود تا بتوان از نظر کیفی به رقابت با تولیدکنندگان سایر کشورها 
پرداخت. وی اذعان داشت: زمانی که سریع تر و آسان تر و با هزینه کمتر بتوان 
ماشین آلات مدرن وارد کشور کرد، امکان به روز رسانی کارخانه ها و واحدهای 

تولیدی فراهم و زمینه رقابت پذیری با کالاهای خارجی میسر خواهد شد.
یراقی در مورد تأثیرات خروج انگلیس از اتحادیه اروپا  بیان داشت: بازارهای 
دنیا طی سال های اخیر به همدیگر نزدیک تر شده اند و یکی از مصرف کنندگان 
عمده نفت ما، مشتریان اروپایی هستند که با رفع تحریم ها به دنبال بازپس گیری 
بازارهای آنان هستیم در این میان، بیشترین صدمه متوجه انگلیس خواهد بود 
و در ادامه خطر بزرگی برای اتحادیه اروپا به وجود می آید کما این که طی هفته 
اخیر، انگلیس زیان های هنگفت مالی و بورسی را به دلیل خروج از اتحادیه اروپا 
متحمل شد. وی تصریح کرد: اطمینان داشته باشید این صدمات در طولانی مدت 
افزایش خواهند یافت؛ از سوی دیگر برخورد احتمالی اتحادیه اروپا با مشکلات 
مالی، اقتصادی و ... باعث می شود بخش عمده ای از مشتریان اروپایی خود  که با 
لغو تحریم ها و تحقق برجام موفق به برقراری ارتباطات تجاری و صنعتی با آنها 

شده ایم را از دست بدهیم.
رئیس اتاق بازرگانی ایران و آلمان یادآور شد: ایران به دلیل تحریم سال های 
متمادی از بازارهای بین المللی دور بود و به همین دلیل بحران های مالی و 
اقتصادی دنیا، اثر چندانی بر اقتصاد کشور نداشت اما در حال حاضر که بحث 
ورود ایران به سازمان جهانی تجارت )WTO( جدی تر شده، وابستگی های ما 
به بازارهای جهانی افزایش خواهد یافت و در این میان از بحران های مالی 

بین المللی بی نصیب نمی مانیم!

انتخاب شرکت صنایع نساجی تارا ریس آریا به عنوان واحد نمونه صنعتی استان قم
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تعطیلی 10 واحد از 17 واحد تولید نساجی بوشهر باعث شده این استان از 
کمبود واحدهای تولیدی در این زمینه رنج برد و برخی از نیازهای خود را از سایر 
استان ها تأمین کند. البته هم اکنون سازمان صنعت، معدن و تجارت این استان 
برای 38 طرح صنعتی در زمینه تولید منسوجات جواز تاسیس با سرمایه گذاری 
هزار و 671 میلیارد ریالی صادر کرده که در صورت بهره برداری برای هزار و 
38 نفر به صورت مستقیم اشتغال ایجاد خواهد شد. استقرار واحدهای تولیدی 
نساجی در هر استان نشان از ایجاد ارزش افزوده و بالا رفتن سطح اشتغال در 
آن دارد. معاون صنایع سازمان صنعت، معدن و تجارت بوشهر در گفت وگو 
با صمت واحدهایی که در زمینه صنایع نساجی در این استان فعالیت می کنند 
را با سرمایه گذاری 188میلیارد ریالی، 17 عدد عنوان کرد و گفت: این واحدها 
که در شهرستان های بوشهر، دشتستان و گناوه استقرار دارند براساس پروانه 
بهره برداری برای 737 نفری اشتغال ایجاد کرده بودند که هم اکنون فقط 7 واحد 
با سرمایه گذاری 50میلیارد ریالی و اشتغال 310 نفری در حال فعالیت و 10 واحد 

دیگر متاسفانه راکد هستند.
اجرای طرح های صنعتی در هر استان می تواند به شکوفایی صنعتی، اقتصادی 
و اشتغال آن کمک بسیاری کند. حسن بحرینی با اشاره به اینکه سازمان 
صنعت، معدن و تجارت بوشهر برای اجرای 38 طرح در زمینه صنایع نساجی با 
سرمایه گذاری هزار و 671 میلیارد ریالی برای استقرار در شهرستان های بوشهر، 
گناوه و دشتستان جواز تاسیس صادر کرده است، ابراز کرد: از این تعداد واحد 
حدود 15 واحد آن دارای پیشرفت فیزیکی بالای 20درصد هستند که در صورت 
به بهره برداری رسیدن تمام این طرح ها پیش بینی می شود برای هزار و 38 نفر 
به صورت مستقیم فرصت شغلی ایجاد شود که می تواند سطح بیکاری استان را 
کاهش دهد. رطوبت موجود در هوا، ورود بی رویه و قاچاق کالای مشابه و نبود 
نیروی کار ماهر در صنایع نساجی باعث شده بوشهر از کمترین واحدهای تولیدی 

نساجی بهره مند باشد.
بحرینی با بیان این مطلب ادامه داد: بزرگترین و مهم ترین واحد نساجی که در 
استان در سال های گذشته فعالیت داشت )شرکت ریسندگی بافندگی اعتمادیه 
بوشهر( به دلیل برخی مشکلات تعطیل شد که این امر آسیب های جبران ناپذیری 
به اقتصاد و اشتغال استان وارد کرد. این در حالی است که واحدهای نساجی 
استان از نظر روزآمدی ماشین آلات و تجهیزات مورد استفاده در خط تولید با 
مشکلاتی دست و پنجه نرم می کنند که سازمان صنعت، معدن و تجارت استان 
در صورت ثبت درخواست این واحدها در سامانه بهین یاب در قالب تسهیلات 
رونق تولید درپی ارائه تسهیلات به این واحدها به منظور مجهز شدن به آخرین 

فناوری روز دنیا است.

 

اتفاق نظر در اینکه نساجی به عنوان یکی از صنایع مادر و استراتژیک در هر 
کشور به شمار می رود امری اجتناب ناپذیر است به گونه ای که همه به این باور 
رسیده اند که در رتبه های بالای جدول تولید قرار گرفتن این صنعت از نظر ایجاد 
اشتغال و ارزش افزوده باثبات در تولید و رونق چرخ صادرات و بازارگردی آن 
می تواند کمک بسیاری کند و همچنین رونق اقتصادی مناسبی را برای افزایش 

تولید ناخالص به همراه داشته باشد.
البته بهره مندی از استقرار صنایع نساجی در هر منطقه به موارد زیادی ازجمله 
برنامه های امکان سنجی و قابلیت های تولیدی برمی گردد؛ قابلیت هایی که رییس 
خانه صنعت و معدن بوشهر آن را در این استان فراهم دانست و به صمت گفت: 
نساجی به عنوان یکی از صنایع زیرساختی در هر جامعه به شمار می رود که در 
صورت دریافت یارانه های تولید و حمایت های همه جانبه از سوی دولت می تواند 
علاوه  بر افزایش سطح اشتغال، ارزش افزوده بالایی را برای رونق اقتصاد استان 

ایجاد کند.
وجود کالای مشابه در بازارهای هدف به ویژه بازارهای داخلی و ورود بی رویه 
آنها در تمام زمینه ها، می تواند غیر از به نابودی کشاندن یک صنعت و اقتصاد، 

فرصت های شغلی موجود در آنها را از بین ببرد.
عبدالمجید کاردانی با اشاره به این موضوع اظهار کرد: متاسفانه ورود کالای 
واحدهای  از  بسیاری  باعث شده  به کشور  منسوجات  زمینه  در  بی کیفیت 
تولیدی نساجی تعطیل یا نیمه فعال شوند که این امر می تواند زنگ خطری 
برای مسئولان امر باشد که اگر رسیدگی به آن در دستور کار قرار نگیرد به 
حتم می تواند استان و کشور را به عنوان مصرف کننده این محصولات در 
جامعه بین المللی مطرح کند و به جای ارزآوری، خروج ارز را به همراه داشته 

باروری تولید با اجرای طرح های نساجی
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است که می تواند  فرآیندهایی  از  و تجهیزات  ماشین آلات  روزآمدی  باشد. 
کمک زیادی به ایجاد ارزش افزوده کند و ارتباطی مستقیم نیز با رقابت پذیری 
محصول در بازارهای هدف با کالای مشابه دارد. کاردانی با بیان این مطلب 
ادامه داد: با توجه به استفاده از فناوری های نانو در تمام محصولات به ویژه 
صنایع نساجی به نظر می رسد هر چه واحدهای تولیدی دسترسی بیشتری 
از آن بیشتر بهره ببرند،  به این فناوری داشته باشند و در تولید محصول 
می توان گفت در ایجاد شرایط رقابتی برای کالای تولیدی موفق تر عمل 
بازارهای  در  حضور  و  رقابت پذیری  بر  تولید  امروز  دنیای  چراکه  کرده اند 
هدف می چرخد. به همین منظور واحدهای تولیدی و مسئولان امر باید با 
بهره گیری از آخرین فناوری های روز دنیا راه را برای حضور کالای تولیدی 

در عرصه های بین المللی هموار کنند.
 نساجی، صنعتی زیرساختی است که ارتباطی مستقیم با ایجاد اشتغال، رونق 
بخشیدن به اقتصاد و تولید ناخالص ملی دارد. صنعتی که هر چه از شکوفایی و 
بالندگی بیشتری برخوردار باشد در زمینه های یادشده رونق بیشتری را می توان 
شاهد بود؛ رییس اتاق بازرگانی بوشهر در گفت وگو با صمت با بیان این مطلب 
افزود: متاسفانه بیشتر صنایع راهبردی و کاربردی استان به دلایل مختلف تعطیل 
یا نیمه فعال شده اند که این امر آسیب های جبران ناپذیری را به پیکره اقتصاد و 

اشتغال استان زده است. رکود در صنایع، ریشه در عوامل مختلفی مانند تحریم، 
نبود بازار فروش، تامین مواد اولیه و بالا بودن هزینه های سربار دارد که می تواند 

هر صنعت را دچار مشکل کند.
متاسفانه  ابراز کرد:  این موضوع  بر  تاکید  با  علی اکبر شریف پور بوشهری 
صنایع نساجی سراسر کشور به دلیل دست و پنجه نرم کردن با مشکلات 
فراوان به شدت دچار ضعف شده اند. البته عواملی مانند حمایت نشدن صنایع 
نساجی استان از سوی مسئولان مربوط باعث شد تنها واحد تولیدی موجود 
در این زمینه که در حال انجام طرح های توسعه ای و نوسازی ماشین آلات و 
تجهیزات بود به دلیل تامین نشدن حامل های انرژی مورد نیاز )برق( تعطیل 
شود و برای پرداخت تسهیلات دریافتی از بانک، اقدام به فروش املاک 

خود کند.
تامین حامل های انرژی به عنوان یکی از اصلی ترین زیرساخت های تولید از 
سوی سازمان های مربوط در رونق چرخ تولید کمک زیادی می کند. شریف پور 
بوشهری با تاکید بر حمایت نشدن صنعت نساجی استان از سوی دستگاه های 
مختلف مرتبط با تولید گفت: متاسفانه این حمایت های نامناسب باعث شده 
بسیاری از واحدهای تولیدی نیمه فعال یا تعطیل شوند که این امر آسیب های 

جبران ناپذیری را برای تولید و اقتصاد استان به همراه داشته است.

با توجه به جایگاه پنبه در تامین نیازهای صنعتی نساجی کشور و کمک به تامین 
روغن خوراکی و محصولات علوفه ای، محمود حجتی طی حکمی ابراهیم هزار 
جریبی را با پیشنهاد معاون امور زراعت به عنوان مجری طرح پنبه منصوب کرد.

به گزارش خبرگزاری فارس به نقل از وزارت جهاد کشاورزی، با توجه به جایگاه 
پنبه در تامین نیازهای صنعتی نساجی کشور و کمک به تامین روغن خوراکی 
و محصولات علوفه ای، محمود حجتی طی حکمی  ابراهیم هزار جریبی را با 

پیشنهاد معاون امور زراعت به عنوان مجری طرح پنبه منصوب کرد.
در حکم وزیر جهاد کشاورزی بر افزایش عملکرد و بهبود و ارتقای بهره وری آب 

در تولید و کاهش واردات و نیل به خود اتکایی تاکید شده است.
حجتی در این حکم ابراز امیدواری کرده است که مجری طرح پنبه با حمایت 
معاونان، مدیران و روسای سازمان های جهاد کشاورزی استان ها و بکارگیری 
نیروهای متخصص و متعهد و بهره گیری از تجربیات کشاورزان در تدوین و 

اجرای برنامه  های فنی و اقتصادی برای تولید پایداراین محصول گام بردارد.
هزار جریبی پیش از این سمت، مدیریت دفتر پنبه، دانه های روغنی و گیاهان 
صنعتی را در معاونت امور زراعت بر عهده داشت.چندی پیش نیز در حکم 
جداگانه ای از سوی وزیر جهاد کشاورزی علیرضا یزدانی به عنوان مجری طرح 

چغندر قند و نیشکر منصوب شد.

مجری طرح پنبه، دانه های روغنی و گیاهان صنعتی
 وزارت جهاد کشاورزی منصوب شد
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معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت و رئیس سازمان توسعه تجارت ایران 
در دیدار با هیات تجاری استان مارکه ایتالیا در تهران، تاکید کرد: ایران علاقه مند است 
از تجربیات ایتالیا در ارتباط با همکاری نزدیک و مستمر دانشگاه ها و حوزه صنعت و 
تجارت بهره ببرد. به گزارش روابط عمومی سازمان توسعه تجارت، ولی الله افخمی راد 
در این دیدار افزود: طبق تحقیقات ما در استان مارکه ایتالیا با جمعیتی بالغ بر یک و نیم 
میلیون نفر بیش از 150 هزار شرکت کوچک و متوسط وجود دارد و فارغ التحصیلان 
دانشگاهی با تکیه بر فنونی که در مسیر آموزشی خود کسب می کنند، قادرند حتی 

در حین تحصیل نیز کسب وکاری مفید و درآمدزا برای خود داشته باشند. وی اظهار 
داشت: ارتباط نزدیک و سایه  به سایه دانشگاه و صنعت، خلایی است که در کشور ما 
احساس می شود؛ به همین دلیل فارغ التحصیلان دانشگاهی منتظرند که یا دولت برای 
آنها شغلی فراهم کند و یا به استخدام بخش خصوصی درآیند این در حالی است که 
نظام آموزشی و اقتصادی ایتالیا به گونه ای شکل گرفته که فارغ التحصیلان دانشگاهی 
با کارآفرینی نه تنها موجب اشتغال و کسب درآمد خود می شوند، بلکه برای دیگران هم 
زمینه اشتغال را فراهم می آورند.  رئیس سازمان توسعه تجارت ایران با تاکید بر اینکه 
باید از این نوع تجربیات ایتالیا در ایران هم استفاده شود، خاطرنشان کرد: زمینه های 
همکاری دو کشور در بخش های مختلف اقتصادی، علمی، پژوهشی، صنعتی و معدنی،  
جهانگردی، توریسم و هتل سازی وجود دارد. رئیس سازمان توسعه تجارت، در ادامه به 
تغییر نگاه به ایران در فضای پسابرجام اشاره کرد و گفت: ایران آماده همکاری با دنیا 
است و با توجه به اینکه مسئولیت کمیسیون مشترک دو کشور برعهده سازمان توسعه 
تجارت ایران است، ما به دنبال راه های افزایش همکاری  و تعاملات با ایتالیا در راستای 
توسعه و پیشرفت روز افزون کشورمان هستیم. کری شولی استاندار استان مارکه ایتالیا 
نیز در این دیدار اظهار داشت: به همراه هیات 50 نفره ای متشکل از 43 نماینده بخش 
خصوصی استان خود به ایران سفر کرده ایم. وی اظهار داشت: ما امیدواریم هر چه 
زودتر بتوانیم زمینه های همکاری مشترک با ایران در بخش های مختلف را یافته و وارد 
فاز عملیاتی و اجرایی شویم. به گزارش روابط عمومی سازمان توسعه تجارت، هیات 
تجاری استان مارکه ایتالیا امروز به استان مازندران سفر می کنند تا از مراکز تولیدی این 

استان بازدید و با تجار و بازرگانان آن منطقه به صورت رو در رو مذاکره کنند.

تاکید بر استفاده از تجربیات علمی و آموزشی ایتالیا در صنایع ایران

دبیر اتحادیه تولید و صادرات صنایع نساجی و پوشاک ایران تصریح کرد : 
اصلی  کننده  تولید  از  باید  پوشاک  خارجی  برندهای  عرضه کننده  واحدهای 
مدارک نمایندگی را ارائه کنند در غیر این صورت بسته خواهند شد. به گزارش 
خبرگزاری صدا و سیما ؛ مهدی یکتا در مصاحبه با رادیو اقتصاد اظهار داشت: 
برخورد با واحدهای فاقد مجوز آغاز شده است اما باید از فروشگاه های بزرگ اجرا 
شود و برخورد با واحدهای کوچک نمی تواند مؤثر باشد. وی افزود: این واحدها 
شش ماه فرصت داشتند که کارهای خود را ساماندهی و مدارک لازم را ارائه 
کنند که این مهلت در اردیبهشت ماه تمام شد و بررسی ها نشان می دهد 700 
واحد فاقد مجوز این پوشاک را عرضه می کنند و برخی هم مدارکی که برای 
برندهای پوشاک اسپانیا و ایتالیا ارائه کرده اند از حوزه هند گرفته اند که واقعی 

نیست و اصالت ندارد.
یکتا هشدار داد: بیشتر پوشاک هایی که با برند خارجی عرضه می شود برای خارج از 
فصل است و اصالت لازم را ندارد و 100 درصد به صورت قاچاق وارد می شود. وی 

گفت: بیشتر واحدهایی که این پوشاک را عرضه می کنند مجوز کسب و کار را ندارند 
که فعالیت انها جای تعجب دارد.

برخورد با عرضه برندهای خارجی پوشاک باید از فروشگاه های بزرگ آغاز شود
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کارشناسان اقتصادی معتقدند باید با تحریک بازار به سمت افزایش مصرف 
منسوجات داخلی و بازاریابی مناسب ،گام های موثری در جهت رونق هر چه 

بیشتر صنعت نساجی در کشور برداریم.
به گزارش خبرنگاران جوان، اهمیت صنعت نساجی در اقتصاد بر هیچ کس 
پوشیده نیست و در شرایطی که سیاست های کلی کشور بر محور اقتصاد 
مقاومتی و استفاده از توان داخلی شکل گرفته ، می توان با برنامه ریزی 
مدون در راستای تقویت تولید و توسعه صادرات  ، ارزآوری مناسبی از این 

صنعت داشت.
و  نیست  مناسب  چندان  کشور  دیرینه  صنعت  این  فعلی  روز  و  حال  اما 
تولیدکنندگان با مشکلات متعددی دست و پنجه نرم می کنند که رفع آن 

نیازمند ایجاد ساختارهای نوین و حمایت های دولت است.
حمید گرمابی عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس دهم شورای اسلامی 
در گفتگو با خبرنگار اقتصادی باشگاه خبرنگاران جوان با اشاره به این که 
گیرد،  می  داخلی  تولید کنندگان  از  را  رقابت  قدرت  قاچاق  کالاهای  ورود 
اظهار کرد: سرمایه گذاران در بخش های مختلف صنعت به دلیل پرداخت 
هزینه های سنگین مانند مالیات و هزینه های اولیه تولید و همچنین ورود 

کالاهای قاچاق دچار آسیب های جدی می شوند.
پرداخت  گمرکی  های  هزینه  قاچاق،  کالاهای  واردکنندگان  افزود:  وی 
نمی کنند و سود بیشتری از این طریق کسب می نمایند که به مرور زمان 
تولیدکنندگان داخلی نیز به دلیل نبود ظرفیت رقابت در بازار داخلی و جهانی ، 
ترجیح می دهند سرمایه های خود را در بخشی که سوددهی بیشتری دارد 

استفاده کنند .
وی ادامه داد : متاسفانه صنعت نساجی ایران یکی از صنایعی است که به 

دلایل ذکر شده در سال های گذشته دچار آسیب های بسیار جدی شده و 
نیازمند بازبینی،  بازسازی و به روز رسانی خطوط تولید است؛  زیرا این صنعت 
در چند دهه گذشته به دلیل عدم به روز رسانی، قابلیت رقابت در بازار جهانی 

را از دست داده است.
گرمابی گفت :  ارائه تسهیلات بانکی کم بهره برای بازسازی با هدف ارتقای 
قدرت رقابت تولیدکنندگان در بازار جهانی و داخلی زمینه ساز رشد قابل 
توجه این صنعت می شود که خود عاملی برای خروج از رکود ، اشتغالزایی و 

ارتقای سطح معیشت مردم است.
محمد مروج حسینی، رئیس هیات مدیره انجمن نساجی ایران در گفتگو با 
خبرنگار اقتصادی باشگاه خبرنگاران جوان، گفت: رکود حاکم بر بازار داخلی 
کشور، ضربات مهلکی را به جان تولیدکنندگان صنعت نساجی وارد آورده 
است و ادامه این روند می تواند آژیر خطر تعطیلی را برای واحدهای تولیدی 

به صدا در آورد.
وی در ادامه بیان کرد: ارائه تسهیلات  به منظور افزایش ظرفیت واحدهای 
راکد و نیمه فعال می تواند جان تازه ای به این بخش از صنعت کشور ببخشد 
اما در صورتی که مشکلات مربوط به کاهش تقاضا در سطح بازار داخلی 
حل نشود، نمی توانیم امید زیادی به نجات حوزه نساجی کشور داشته باشیم.

بازار  سطح  در  تقاضا  افت  دلیل  اصلی ترین  داشت:  اذعان  حسینی  مروج 
داخلی، پایین آمدن قدرت خرید مردم و در درجه چندم بودن نیاز به پوشاک 
از عوامل آسیب زننده به  افزود: همچنین یکی  در سبد خانوار است. وی 
پیکر نساجی، فرهنگ اشتباه در مصرف تولیدات خارجی است و متاسفانه 
این تصور غلط در اذهان مردم شکل گرفته که کیفیت اجناس خارجی بالاتر 
از ایرانی است در حالی که در برخی از موارد تولیدات داخلی کیفیت بهتری 

نسبت به مشابه خارجی خود دارند.
رئیس هیات مدیره انجمن نساجی ایران ادامه داد: تولید کنندگان نساجی 
باید با به روز کردن تکنولوژی دستگاه های تولیدی خود و افزایش کیفیت 
محصولاتشان، نگاه صادراتی به بازارهای منطقه ای و فرا منطقه ای داشته 
باشند و تنها وابسته به بازار داخلی نشوند هر چند که عمده مصرف ما در هر 

صورت بازار بزرگ ایران خواهد بود.
مروج حسینی در پایان از دولت خواست که با تحریک بازار به سمت افزایش 
مصرف منسوجات داخلی ، به تولید کنندگان و فعالان صنعت نساجی یاری 
برساند وبا بازاریابی و بازارسازی داخلی گام های موثری در جهت رونق هر 

چه بیشتر این صنعت قدیمی در کشور بردارد.

دمیدن روح تازه در صنعت نساجی برای ورود به بازار جهانی
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معاون وزیر کار با اعلام اینکه تا پایان سال مشاغل سخت در صنعت نساجی 
امحاء خواهد شد گفت: سیستم جدید بازرسی کار در بنگاه ها فعال می شود.

به گزارش خبرگزاری مهر، سیدحسن هفده تن گفت: موفقیت در اجرا و تحقق 
برنامه های ملی نیازمند نگاه و رویکرد سیستمی و هم افزایی بین دستگاه های 
مسئول در سطح ملی است. معاون روابط کار وزارت کار اظهارداشت: همه برنامه 
های ملی که از ابتدا تاکنون شکست خورده اند و شاخص هایی که محقق 
نشدند، متاثر از عملکرد جزیره ای دستگاه هاست. وی به تشریح بخشی از برنامه 
های وزارت کار پرداخت و گفت: اجرای این برنامه ها به کاهش قیمت تمام شده 
و رفع موانع تولید و بزرگ کردن اقتصاد کمک می کند. هفده تن سیستم جدید 
بازرسی کار، مدل خود بازرسی درون کارگروهی و امحای مشاغل سخت و زیان 
آور را از جمله برنامه های این وزارتخانه عنوان کرد و گفت: در حوزه مشاغل 
سخت و زیان آور، به دنبال سالم سازی محیط کار هستیم که مشاغل سخت و 
زیان آور را امحا کنیم؛ در این زمینه تا پایان سال مشاغل سخت و زیان آور در 
صنایع نساجی را امحا می کنیم. معاون وزیر کار با بیان اینکه رویکرد جدید ما 
در عرصه کارگری، نگاه توانمندسازی نیروی کار به جای حمایت صرف است 
افزود: کارگر دارای خلاقیت و نوآوری است و ضعف ماست که نیروی کارگر را 

در موضع ضعف قرار داده ایم. 

معاون وزیر کار اعلام کرد؛   طرح حذف مشاغل سخت و زیان آور

معاون استاندار تهران و فرماندار ویژه شهرستان ری با همراهی جمعی 
از نمایندگان تهران و مسئولان شهرستان ری با حضور در واحدهای تولیدی 
شهرستان ری ضمن بازدید از روند فعالیت آنان، مسائل و مشکلات این واحدها 
را بررسی و ارزیابی کردند. به گزارش خبرنگار استان تهران خبرگزاری بسیج؛ 
سهیلا جلودارزاده و سید فرید موسوی نمایندگان مردم تهران در مجلس 
شورای اسلامی، هدایت الله جمالی پور معاون استاندار تهران و فرماندار 
تجارت  و  معدن  صنعت،  اداره  رئیس  افضلی  عزیزالله  و  ری  شهرستان 
شهرستان ری با حضور در سه واحد عظیم تولیدی در شهرستان ری به بررسی 

مسائل، نیازها، ظرفیت ها، موانع و مشکلات این واحدهای تولیدی پرداختند.
صنعت  در  واحد  دو  که  تولیدی  واحدهای  این  مسئولان  دیدارها  این  در 
پوشاک و یک واحد در تولیدات صنعتی ساخت مسکن فعالیت می کنند 
مشکلات بیمه کارگران، اختلافات مالیاتی، قاچاق کالا، کمبود نقدیندگی، 
ضعف و نارسایی قوانین، مشکلات اداری سرمایه گذاری، اختلافات ادارات 
با یکدیگر و اختلافات این واحدها با ادارات دولتی را از جمله موانع پیش 
روی خود ذکر کردند. در نشست مشترک مسئولان با صاحبان این صنایع مقرر 
شد که نمایندگان مجلس ضعف های موجود در قوانین را که باعث کندی سرمایه 
گذاری و روند تولید و ایجاد مشکل در تسریع فعالیت اقتصادی و تولیدی می شود 
از طریق مرکز پژوهش های مجلس پیگیری و اصلاح کنند. راه دسترسی، آب و 

برق واحدهای تولیدی از دیگر مشکلات مطروحه بود که فرماندار ویژه شهرستان 
ری تاکید کرد که برای رفع این مشکلات دستورات لازم را به مدیران ادارات 
مرتبط و بخشداران ارائه می کند. همچنین در این نشست مقرر شد فرمانداری 
شهرستان ری و نمایندگان مجلس روند اجرای طرح شهرک پوشاک را دنبال 
کرده و موانع پیش روی ایجاد این شهرک را برطرف کنند و نمایندگان در صورت 

نیاز از مسئولان این طرح توضیحات لازم را بخواهند.

نمایندگان مجلس موانع پیش روی ایجاد شهرک پوشاک شهرری را رفع می کنند
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تضییع حقوق دولت، عدم رعایت استانداردهای فنی، ایمنی و سلامتی کالا، 
لطمه به تولید داخل، کاهش اشتغال و شکل گیری اقتصاد زیرزمینی از جمله 
به کشور است و دولت  ارز  اقتصادی قاچاق کالا و  اجتماعی و  پیامدهای 
یازدهم با تعیین اولویت ها در طرح مبارزه با قاچاق کالا سعی دارد از آسیب 

های این پدیده شوم اقتصادی در ایران بکاهد.
 براساس اعلام مجتبی خسروتاج، قائم مقام وزیر صنعت، پوشاک، دخانیات، 
سیگار، لوازم خانگی، لوازم آرایشی و بهداشتی و لوازم خودرو در اولویت های 

این وزارتخانه در طرح مبارزه با قاچاق کالا قرار گرفتند.
سلامتی  و  ایمنی  فنی،  استانداردهای  رعایت  عدم  دولت،  حقوق  تضییع 
کالا، لطمه به تولید داخل، کاهش اشتغال و شکل گیری اقتصاد زیرزمینی 
از جمله پیامدهای اجتماعی و اقتصادی قاچاق کالا و ارز به کشور است و 
دولت یازدهم با تعیین اولویت ها در طرح مبارزه با قاچاق کالا سعی دارد از 
آسیب های این پدیده شوم اقتصادی در ایران بکاهد. براساس اعلام مجتبی 
خسروتاج، قائم مقام وزیر صنعت،  پوشاک، دخانیات، سیگار، لوازم خانگی، 
لوازم آرایشی و بهداشتی و لوازم خودرو در اولویت های این وزارت خانه در 

طرح مبارزه با قاچاق کالا قرار گرفتند.
قاچاق، بزرگترین دشمن تولید داخلی به ویژه در صنعت نساجی است. اقلامی 
چون لوازم آرایشی بهداشتی، سیگار، لوازم خانگی، تلفن همراه و تجهیزات 
پزشکی پس از پوشاک رتبه های بعدی را در قاچاق کالا به ایران به خود 
اختصاص داده است. براساس  آمار ارائه شده از مقامات وزارت صنعت در 
سال گذشته، بیشترین برآورد ارزش دلاری قاچاق کالای وارداتی مختص 
طلا با ارزش 3 میلیارد دلار است و پس از آن برآورد ارزش قاچاق البسه و 

پوشاک برابر 2.7 میلیارد دلار، لوازم خانگی 2.1 میلیارد دلار، گوشی تلفن 
همراه 1.8 میلیارد دلار، رایانه و قطعات 1.5 میلیارد دلار، لوازم یدکی 1.5 
میلیارد دلار، لوازم آرایشی و بهداشتی 1.1 میلیارد دلار و سیگار 912 میلیون 

دلار است.
بررسی بسترهای قانونی که قاچاق کالا و ارز را به ایران تسهیل می کند، 
مسئله اشتغال در استان های مرزی و رفع تحریم ها از جمله زمینه هایی است 

که باید برای کنترل قاچاق در ایران دنبال شود.
مجتبی خسروتاج، قائم مقام وزیر صنعت در گفت و گو با تسنیم در این باره 
گفت:  عزم جدی برای مبارزه با قاچاق کالا در کشور شکل گرفته است و 
مقامات بخش های مختلف توجه ویژه ای به این بخش دارند. بنابراین وقتی 
دارد، نمی توان مشاهده کرد که در سطح  این عزم در همه سطوح وجود 
عرضه، برخورد لازم وجود نداشته باشد. همه باید به موضوع قاچاق کالا در 
کشور حساس باشند. برای برخور د با بعضی از کالاها مانند میوه به کد نیز نیاز 
نداریم و قاچاق بودن آن ها برای ما محرز است و خود مردم نیز می توانند در 
این باره همکاری کنند. همان طور که از مرزبان، شرکت حمل و نقل، انباردار 
و غیره توقع داریم که در برخور د با کالای قاچاق حساس و  قاطع باشند، در 

سطح عرضه و خرده فروشی نیز باید حساسیت لازم وجود داشته باشد.
کالا  قاچاق  با  مبازره  ستاد  داد:   ادامه  صنعت  وزیر  بازرگانی  مقام  قائم 
کمیته های مختلفی را برای برخور د با کالای قاچاق تشکیل داده و در حال 
برخورد با این پدیده است هرچند این امکان وجود دارد در برخی  سطوح 
نسبت به دیگری کمتر باشد. هرچقدر با کالای قاچاق برخورد بیشتری انجام 

شود، شرایط اشتغال در کشور بهبود می یابد.
مجتبی خسروتاج در توضیح اولویت های دولت در مبارزه با قاچاق کالا درباره 
قاچاق پوشاک به کشور گفت: براساس برنامه دولت مشخص می شود که 
چه کسانی، با چه مشخصاتی و  چه کدی می توانند کالای خارجی را به 
کشور وارد کنند و ورود این کالاها چه تأثیری در بازار کشور دارد. وقتی 
وارد شود،  به کشور  نتواند  پوشاک  لنجی  ته  و  کالا  مرزی  مناطق  در  که 
مشخص می شود که بازیگر اصلی در قاچاق پوشاک به کشور کیست. در 
ستاد مبارزه با قاچاق کالا تمام وزارتخانه ها، دستگاه ها، نهادی های اطلاعاتی 
و امنیتی به دنبال آن هستند که به صورت جامع این پدیده را شناسایی کنند 
و اولویت بندی لازم، برای مبارزه با کالای قاچاق صورت گرفته است. گروه 
اول مبارزه با قاچاق کالا در کشور پوشاک، دخانیات، سیگار، لوازم خانگی، 
لوازم آرایشی و بهداشتی و لوازم خودرو است و این موارد به نوبت در دستور 

کار قرار دارد و جلو می رود.

عزم دولت برای یافتن بازیگر اصلی قاچاق پوشاک
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نماینده مردم قزوین البرز و آبیك و عضو کمیسیون صنایع مجلس شورای 
اسلامی به همراه مهندس علی پرزحمت ، رئیس سازمان صنعت، معدن 
وتجارت استان قزوین از واحد تولیدی دسترنج رضا بافت ، تولید کننده نخ 
ابریشم مصنوعی در آبیک بازدید کرد. به گزارش روابط عمومی سازمان صنعت، 
معدن وتجارت استان قزوین، مهندس زرآبادی نماینده مردم  قزوین آبیک و 
البرز و دبیر کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی  از واحد صنعتی 
تولیدی دسترنج رضا بافت،  تولید کننده انواع نخ ابریشم مصنوعی در شهرستان 
آبیک بازدید نموده  و ضمن گفتگو با مدیر عامل این واحد از نزدیک با مسایل 
و مشکلات  صنایع  نساجی آشنا شد. فلکفرسایی،مدیر عامل این واحد در 
نشست با  نماینده مجلس شورای اسلامی استان قزوین با ارادئه گزارشی گفت 
: فاز اول  شرکت نساجی دسترج رضا بافت در سال 1388 با سرمایه گذاری بالغ 
بر 2400 میلیارد ریال  در استان قزوین و شهرستان آبیک  آغاز بکار نموده است 

و فاز دوم این مجموعه به عنوان طرح توسعه در حال اجرا می باشد.
وی افزود : این شرکت همچنین با ایجاد تعداد 300 فرصت شغلی در زمینه تولید 
انواع نخ ابریشم مصنوعی ، با ظرفیت اسمی به میزان 38هزار و 850 تن در هر 
سال ، پروانه بهره برداری خود را از سازمان صنعت و معدن و تجارت استان 
قزوین دریافت نموده است. وی خاطر نشان کرد: این کار خانه اولین تولید کننده 
نخ چادر مشکی و روکش صندلی خودرو در کشور بوده که از پیشرفته ترین 

تکنولوژی و ماشین آلالت در صنعت نساجی استفاده می نماید.
وی با اشاره  به مشکلات و دغدغه های اصلی  صنایع نساجی در کشور گفت 
: واردات بی رویه  قاچاق انواع پارچه و لباس از مهمترین مشکلات  در حوزه 

صنایع نساجی می باشد. در ادامه  مهندس علی پرزحمت ، رئیس سازمان صنعت، 
معدن وتجارت استان قزوین گفت : شرکت نساجی دسترنج رضاباف، یکی از 
واحدهای موفق نساجی در کشور محسوب می شود که دارای توانایی مدیریتی 
بالا و تکنولوژی پیشرفته می باشد و رمز موفقیت این واحد  تعهد، تخصص و 

مشتری مداری  این مجموعه  می باشد.
وی افزود:  این مجموعه در کار آفرینی  نیز موفقیت های بسیاری کسب نموده  
و  مدیر عامل و سرمایه گذارآن فردی بسیار لایق  و از کار آفرینان موفق کشور 
می باشد .  رئیس سازمان صنعت، معدن وتجارت استان قزوین  اظهار داشت : 
در حال حاضر استان  به علت قاچاق و واردات بی رویه انواع نخ از کشور های  
هند و چین و  خرید مواد اولیه از طریق بورس با نرخ آزاد ،  زیر  ظرفبت واقعی 

خود فعالیت می نمایند.
 مهندس زرآبادی در حاشیه این بازدید گفت : نقطه قوت این واحد در مقایسه با  
دیگر واحد های  تولیدی این است که در این واحد طرح توسعه این واحد از ابتدا 

در آن دیده شده است .
وی در پایان این بازدید با آرزوی موفقیت مدیران و کارکنان  این واحد تولیدی 
گفت :  امیدواریم که  این واحد  هر روز در زمینه  تولید محصولات  نساجی 
موفق تر از قبل عمل نموده و با تولید نخ چادر مشکی زمینه تولید  چادر مشکی 

فراهم و همچنین زمینه قطع  واردات آن فراهم شود .

بازدید مهندس زرآبادی، نماینده مجلس شورای اسلامی 
از یك واحد تولیدی نساجی در قزوین
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مجری طرح پنبه جزئیات طرح اقتصاد مقاومتی این محصول را تشریح کرد و 
گفت: از عوامل بی توجهی به تولید پنبه قاچاق پوشاک به کشور است و عده ای 

به راحتی اقدام به واردات غیرمجاز می کنند.
 ابراهیم هزارجریبی، اظهارداشت: پنبه جزو 8 محصول اقتصاد مقاومتی است 
که با حکم وزیرجهادکشاورزی اخیرا برای آن مجری مشخص شده است؛ ضمن 

اینکه در پروژه اقتصاد مقاومتی 9 زیرپروژه تعریف و برنامه ریزی شده است.
این مقام مسئول در وزارت جهادکشاورزی با بیان اینکه پنبه گیاهی است که در 
وهله اول الیاف آن مواد اولیه صنعت نساجی را تامین می کند، اظهارداشت: از 
کاربردهای دیگر این محصول می توان به روغن کشی از پنبه دانه ها )وش( و 
استفاده از این دانه ها به عنوان خوراک دام اشاره کرد. وی با اشاره به اینکه هدف 
اصلی ما در اجرای طرح اقتصاد مقاومتی پنبه تامین نیاز صنایع نساجی کشور 
است، گفت: در حال حاضر حدود 50 درصد نیاز کشور به پنبه در داخل تولید می 
شود و قصد ما این است که در طرح اقتصاد مقاومتی )تا افق 1404( در این زمینه 
به خوداتکایی برسیم. مجری طرح پنبه میزان تولید این محصول را در کشور 
حدود  50 هزارتن اعلام و اضافه کرد: میزان واردات پنبه نیز همین مقدار است.

هزارجریبی با بیان اینکه در طرح اقتصاد مقاومتی پنبه ما رشد صنعت نساجی را 
نیز سالانه 3 درصد پیش بینی کرده ایم، ادامه داد: برای رسیدن به این هدف ما 
برنامه های متنوعی داریم. این مقام مسئول در وزارت جهاد کشاورزی افزود: پنبه 
گیاهی است که ما می خواهیم در تناوب زراعی حضور داشته باشد چراکه برای 

پایداری تولید سایر محصولات این امر اهمیت زیادی دارد.
هزارجریبی با بیان اینکه گیاه پنبه مقاومت زیادی در برابر تنش های کم آبی و 
خشکی دارد، گفت: پنبه در مناطق معتدل تا گرم کشت می شود و تولید آن در 

نقاط سردسیر انجام نمی شود.

مجری طرح پنبه برنامه های وزارت جهاد کشاورزی را در راستای نیل به خود 
اتکایی مورد اشاره قرار داد و اظهارداشت: در حوزه فنی هدف ما افزایش عملکرد 

در واحد سطح است.
 

افزایش عملکرد در واحد سطح به 90 درصد  
هزار جریبی ادامه داد: ما قصد داریم عملکردمان را از حدود 2 تن و 200 کیلوگرم 
وش پنبه در هر هکتار به حدود 4 هزار کیلوگرم برسانیم؛ ضمن اینکه تا پایان 
برنامه افزایش عملکرد در واحد سطح تولید پنبه  به حدود 90 درصد خواهد رسید.
وی با بیان اینکه سطح زیر کشت پنبه در این طرح حدود 15 درصد افزایش 
پیدا می کند، افزود: در حال حاضر سطح زیر کشت این گیاه در کشور حدود 70 
هزار هکتار است؛ قصد ما این است سطح زیر کشت را اندکی افزایش دهیم و در 

عوض محصول بیشتری برداشت کنیم.
هزارجریبی افزایش استفاده از ارقام پرمحصول و دانش فنی خارجی و داخلی از 
طریق بهبود سیستم های زراعی  و همچنین کنترل و  کاهش عوامل خسارت زا 
راهکاری مناسبی برای تحقق این هدف دانست و ادامه داد: در طرح فوق افزایش 
تولید محصول به هر قیمتی مدنظر ما نیست، برنامه ریزی های انجام شده بر 
مبنای وضعیت آب صورت گرفته است و به دنبال افزایش بهره وری در این 
زمینه هستیم. وی اظهارداشت: در این راستا استفاده از سیستم های نوین آبیاری 
در دستور کار قرار دارد. مجری طرح پنبه با بیان اینکه یکی دیگر از اقدامات 
مهم در این طرح کوتاه شدن دوره رشد گیاه پنبه است، افزود: یعنی کشت این 
محصول از بهار به اواخر بهار و اوایل تابستان )پس از برداشت محصولات پاییزه 
مانند گندم، جو و کلزا( منتقل خواهد شد و  بدین ترتیب طول دوره رشد حدود 

یک ماه و نیم کوتاه تر و  آب کمتری مصرف خواهد شد.
هزارجریبی توسعه کشت نشایی و استفاده از ارقام متحمل به خشکی و زود رس 
را از جمله برنامه ریزی های انجام شده برای کاهش مصرف آب عنوان کرد و 
گفت: کاهش هزینه ها بویژه از طریق برداشت مکانیزه  یکی دیگر از برنامه های 
ما در طرح اقتصاد مقاومتی پنبه است که برای این مساله هم دولت اعتبارات 
خوبی در نظر گفته و هم ارقام متناسب با برداشت مکانیزه تعیین شده است که 

ازقام مذکور از طریق تولید داخل و همچنین واردات تامین می شود.
 

پنبه بزرگترین ناوگان صنعتی کشور پس از پتروشیمی است 
مجری طرح پنبه در پاسخ به این پرسش که آیا کارخانجات پنبه پاک کنی 
تعطیل شده در برخی نقاط کشور، با اجرای طرح اقتصاد مقاومتی دوباره شروع به 
کار خواهند کرد؟ ادامه داد: با کاهش تولید، فعالیت کارخانه ها در کشور نیز کم 

شده است و  اگر مواد اولیه بیشتری باشد آنها نیز فعال خواهند شد.
وی با بیان اینکه پنبه بزرگترین ناوگان صنعتی کشور پس از پتروشیمی است، 

افزود: این صنعت اشتغال زایی بالایی دارد.

جزئیات طرح اقتصادمقاومتی پنبه
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این مقام مسئول در وزارت جهاد کشاورزی به این پرسش که چرا طی سالیان 
گذشته، پنبه این همه مورد بی توجهی قرار گرفته است؟   پاسخ داد:چراکه 
واردات پوشاک به دلیل قیمت پایین و کیفیت بالا مورد استقبال صنایع پوشاک 
و ریسندگی قرار می گیرد و آنان می گویند چرا ما باید تولید داخل را بخریم 
درحالی که نوع خارجی آن ارزان تر و باکیفیت تر است همچنین ما در این زمینه 
شدیدا با معضل قاچاق پوشاک  نیز مواجه هستیم و عده ای به راحتی و بدون 
اینکه مالیاتی پرداخت کنند اقدام به واردات غیرمجاز می کنند. هزار جریبی با بیان 
اینکه سیاست های حمایتی مختلفی نیز  در طرح اقتصاد مقاومتی پنبه در نظر 
گرفته شده است، گفت: از جمله این حمایت ها  می توان به خرید تضمینی این 
محصول اشاره کرد که دولت یک قیمت برای آن اعلام می کند و در صورتی که 
قیمت های بازار کمتر از نرخ خرید تضمینی باشد، دولت آن را خریداری خواهد 
کرد. مجری طرح پنبه با اشاره به اینکه در سال 92 قیمت خرید تضمینی پنبه 
70 درصد افزایش پیدا کرد، افزود: سال 93 نیز نرخ خرید تضمینی 15 درصد 
افزایش پیدا کرد ضمن اینکه افزایش قیمت در سال 94 نیز به همین میزان بود.
وی اختصاص یارانه به برخی نهاده ها مانند بذر، خرید ماشین آلات و ادوات 
کشاورزی، بیمه و غیره را از جمله دیگر سیاست های حمایتی در این زمینه عنوان 
و اضافه کرد: ما در برنامه های آینده خود پیش بینی کرده ایم که یارانه تولید 

مستقیم به تولیدکنندگان بدهیم که انگیزه آنان افزایش پیدا کند.
 

سیر نزولی تولید پنبه از دهه 80 تاکنون
وی نتایج اقدامات فنی و حمایتی از تولید پنبه را مورد اشاره قرار داد و اظهارداشت: 

اقدامات فوق باعث می شود تولید این محصول که طی چند سال اخیر سیری 
نزولی را طی کرده است متوقف شود و شرایط به حالت ثبات برسد سپس روندی 
صعودی به خود بگیرد. این مقام مسئول در وزارت جهاد کشاورزی با اشاره به 
اینکه تولید پنبه از دهه 80 تاکنون سیری نزولی را طی کرده است، دلایل کاهش 
تولید پنبه طی سالیان اخیر را بیان کرد و گفت: عوامل فنی در این زمینه موثر بوده 
است، پنبه چون دوره رشد طولانی داشت و گیاهی دیررس بود جایگاه خود را تا 
حدودی از دست داد و درآمد کشاورزان کاهش یافت اما درحال حاضر ما ارقام 
تولیدی را زود رس کرده ایم و می توانیم با توسعه دو کشت در سال)یک کشت 

محصول پاییزه و یک کشت پنبه( درآمد کشاورزان را افزایش دهیم.
پنبه  تولید  افت  از دیگر عوامل  را  هزارجریبی کاهش حمایت های دولت 
عنوان و اضافه کرد:همچنین دولت قیمت این محصول را متناسب با دیگر 
محصولات افزایش نداد، قاچاق و  واردات نیز از سوی دیگر  در این زمینه 
نقش داشتند ضمن اینکه کشورهای دیگر به تولید پنبه خود یارانه می دهند 
و از آن حمایت می کنند. مجری طرح پنبه با بیان اینکه در زمینه  اجرای طرح 
اقتصاد مقاومتی پنبه قبلا به صورت غیررسمی کارهایی انجام شده است، گفت: 
شروع رسمی اجرای طرح مذکور از سال جاری و با آغاز برنامه ششم توسعه 
خواهد بود. وی با بیان اینکه عمده واردات کشور از ازبکستان انجام می شود، 
گفت: میان فصل برداشت ارقام زودرس و دیررس حدود یک ماه و نیم فاصله 
است ضمن اینکه ارقام زود رس اواسط پاییز و ارقام دیررس اواخر پاییز برداشت 
می شوند. مجری طرح پنبه درباره پیش بینی میزان تولید نیز افزود: هنوز زود 

است که بخواهیم آماری در این زمینه ارائه کنیم.

فرماندار شهرستان مبارکه گفت: یکی از مهمترین دغدغه های مسئولان استان 
اصفهان و شهرستان مبارکه رفع مشکلات و نگرانی های کارگران شرکت پلی 
اکریل است. به گزارش روز پنجشنبه ایرنا از روابط عمومی فرمانداری مبارکه، 
علی اصغر ذاکری در دومین یادواره شهدای شرکت پلی اکریل ایران، با اشاره 
به مشکلات شرکت پلی اکریل در ماه های اخیر افزود: امروز مسئولان وظیفه 
دارند ازحق وحقوق کارگران حمایت کنند. ذاکری با بیان اینکه مسئولان استان 
وشهرستان تا این لحظه از هیچ کوششی دریغ نکرده اند، اظهار کرد: همه مسئولان 
استان به خوبی بر مشکلات صنایع واقف هستند. وی با اشاره به اقدامات اخیر 

مسئولان در زمینه رفع مشکلات شرکت پلی اکریل ایران گفت: امیدواریم در هفته 
های آتی تحولات خوبی درتولید این شرکت باشیم و مشکلات کارگران نیز مرتفع 
شود. پلی اکریل ایران در سال 1353 با مشارکت بین بخش خصوصی و گروهی 
از بانک های خصوصی ایران و شرکت آمریکایی دوپانت تاسیس و در سال 1357 
بهره برداری شد. این شرکت یکی از بزرگترین تولیدکنندگان نخ و الیاف پلی استر 
و تنها تولید کننده الیاف اکریلیک در ایران است و نزدیک به 400 واحد کوچک 
و بزرگ نساجی را به لحاظ تامین مواد اولیه صنایع ریسندگی، بافندگی، فرش، 
فاستونی، پوشاک و پتو پشتیبانی می کند. توان تولید این کارخانه 130 هزار تن 
در سال است که به تنهایی حدود 20 درصد نیاز داخلی کشور را تامین می کند. 
این واحد تولیدی در سال های اخیر به سبب برخی مشکلات مالی در کنار واردات 
محصولات مشابه و تنگناهای تحریم ، با معضل نقدینگی و مسائل کارگری مواجه 
شده است. دومین یادواره 21 شهید شرکت پلی اکریل ایران با حضور جمعی از 
مسئولان استانی وشهرستانی وکارگران این شرکت برگزار شد.شهرستان مبارکه با 

143 هزار نفر جمعیت در 45 کیلومتری جنوب غربی اصفهان قرار دارد.

فرماندار مبارکه: مهمترین دغدغه مسئولان اصفهان رفع مشکلات شرکت پلی اکریل است
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طبق آمار گمرک در 3 ماه منتهی به خرداد سال 95 . حدود 55 تن لباس کشباف 
صادرشده است. 

به گزارش خبرنگار  صنعت. تجارت و کشاورزی  گروه   اقتصادی باشگاه خبرنگاران 
جوان، طبق آمار گمرک در 3 ماه منتهی به خرداد سال 95. حدود 55 تن کشباف  
صادر شده است. گفتنی است که این تعداد به ارزش دلاری 635.634و ارزش 

ریالی 19.305.567.534  برای کشور ارزآوری داشته است. 

صادرات لباس های کشباف به کشور عراق

سازمان  سالیانه  گزارش 
توسعه و همکاری اقتصادی 
در سال 2015 در خصوص 
ساعات کاری رسمی برخی 

کشورها منتشر گردید. 
براساس این گزارش کشور 
آلمان با 1371 ساعت کار 
کشور  و  کمترین  سالیانه، 
ساعت   2246 با  مکزیک 
کار در سال، بیشترین ساعت کاری در جهان را به خود اختصاص داده اند. در 
همین گزارش، ساعات کار سالیانه در کشورهای ژاپن، بریتانیا و آمریکا  1766 و 
در کشور کره جنوبی نیز 2113 ساعت عنوان شده است. فرانسه نیز سالیانه 1482 
ساعت کار رسمی دارد. در ایران نیز در سال 1394 ساعات کاری رسمی سالیانه 
بالغ بر 2148 ساعت بوده که این ساعات کاری از کشورهای توسعه یافته ای 
نظیر آلمان، آمریکا، بریتانیا، فرانسه وحتی کره بالاتر می باشد. این درحالی ا ست 
که انتقادات فراوانی به بالا بودن تعداد روزهای تعطیلات سالیانه در کشور انجام 
می گردد . لیکن همانطور که مشاهده می گردد ایام کاری سالیانه در کشور پایین 

نمی باشد و از متوسط جهانی نیز بالاتر می باشد. 

پس علت این انتقادات چیست؟؟
شاید مهمترین علت ایراد این انتقادات، پایین بودن بهره وری درصنایع و متعاقب 
آن ، کمبود برخی تولیدات صنعتی در کشور می باشد که نمود خود را در بالا تر 
بودن قیمت تمام شده محصولات داخلی نسبت به مشابه خارجی آن نشان 
می دهد و عده ای فکر می کنند که با افزایش باز هم بیشتر ساعات کار ، می توان 
به بهره وری بالاتر و قیمت تمام شده پایین تری دست یافت . البته صحیح است 
که در صورت افزایش ساعات کار هفتگی و سالیانه می توان بیشتر تولید نمود ، 

اما پایین بودن بهره وری و تولید در کشور به علت پایین بودن ساعات کاری 
نمی باشد و دلیل آن هم با مقایسه با ساعات کاری در سایر کشورها بخوبی نمایان 
می گردد. براستی دلیل آن که کشوری مانند آلمان می تواند با 37 درصد ساعات 
کاری رسمی کمتر در سال به نسبت ایران ، در مسیر رشد و توسعه مناسب قرار 
گیرد ولی در کشور ما با وجود اینکه هر نیروی کار در سال در حدود 770 ساعت 
بیشتر از همتای آلمانی خود وقت خود را در محیط های کاری سپری می کند ، 

لیکن باز هم نمی توانیم فاصله کمی و کیفی خودرا با آنها کمتر کنیم؟ 
به نظر من مهم ترین علت این موضوع ، دخالت بیشتر نیروی کار در تولید 
در ایران به نسبت کشورهای توسعه یافته می باشد . به عبارت دیگر پایین 
بودن بهره وری در کشورمان به نسبت سایر کشورهای توسعه یافته ، عدم انجام 
اتوماسیون در تمامی ارکان تولیدات صنعتی و غیر صنعتی و دخالت نیروی 
انسانی در فرایند این تولیدات می باشد که همین امر باعث کاهش بهره وری 
در بخش تولید کشور گردیده است. علاوه بر تولیدات صنعتی، این معضل در 
بخش کشاورزی و در عدم کاشت و یا برداشت مکانیزه محصول هم بخوبی 
قابل رصد می باشد که علت آن عمدتاً کوچک بودن زمین های کشاورزی و 
عدم توسعه مناسب مجتمع های کشت و صنعت می باشد. نمونه بارز آن در 
کاشت ، داشت و برداشت محصول پنبه خودنمایی می کند که خوراک اصلی 
صنایع نساجی بوده و به علت اینکه تا 95 درصد عملیات مربوط به کاشت، 
داشت و برداشت این محصول دستی انجام می شود ، کیفیت محصول پایین تر 
و قیمت تمام شده آن به نسبت محصولات مشابه خارجی بالاتر می باشد. 
به همین علت است که در کشوری مانند آلمان با ساعات کاری سالیانه به 
مراتب کمتر از کشور ما، روند توسعه و تولید بخوبی پیش می رود و واحدهای 
صنعتی و کشاورزی با بهره وری مطلوب به کار خود ادامه می دهند. در این 
قبیل کشورها، نیروی انسانی زبده و تربیت شده بیشتر در فرایند تحقیق و 
توسعه، طراحی صنعتی ، نظارت بر فرایند تولید و خدمات نقش آفرینی می کنند 
و کمتر در پروسه و خط تولید به کار گمارده می شوند . استفاده از اتوماسیون در 

ساعات کار رسمی سالیانه در ایران؛ بالاتر از متوسط جهانی بهره وری اما، پایین
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نشست بررسی وضعیت فروش البسه غیر متعارف در برخی از واحد های صنفی 
پوشاک فروشی و راهکارهای جلوگیری از تولید و عرضه این قبیل پوشاک ،با 
حضور هیات مدیره و بازرسان اتحادیه پوشاک کرج و هیات رئیسه اتاق اصناف 
برگزار شد. حمید کریمی رئیس اتاق اصناف مرکز استان البرز در این نشست 
با اشاره به جایگاه قانونی اتحادیه و تاثیر گذاری بازرسان اتحادیه ها در مواجهه با 
متخلفان صنفی ،در سخنانی گفت: متاسفانه در برخی از واحد های صنفی پوشاک 
فروشی ، مواردی مشاهده می شود که در شان جامعه اسلامی نیست .عرضه 
مانتوهای کوتاه ، بکار گیری فروشندگان بد حجاب ، پخش موسیقی غربی با 
صدای بلند و ... از جمله مواردی هستند که گزارشات آن توسط مردم به اتاق 
اصناف می رسد . این در حالیست که امکانات بازدارنده در اتحادیه های صنفی 
تا حد بسیار زیادی می تواند از بروز چنین مسائلی در سطح بازار ،جلوگیری کند 
.بنابراین شایسته است تا تمامی دست اندرکاران صنف پوشاک از تولید کنندگان 
تا عرضه کنندگان ،دست در دست هم دهیم و این مشکل را برای همیشه از 
سطح بازار کرج جمع آوری کنیم. کریمی افزود: اتحادیه های صنفی بویؤه آن 
دسته از صنوفی که در زمینه فروش کالاهای فرهنگی و استراتژیک فعالیت 
دارند ،باید با هوشیاری و بهره برداری از تمام امکانات خود ،وارد عرصه شوند و 
با شناسایی واحد های صنفی متخلف ،از فروش کالاهای غیر فرهنگی و مغایر 
با شئونات جامعه اسلامی جلوگیری کنند. در ادامه این نشست میر اسماعیل 
صدیق رئیس اتحادیه پوشاک کرج نیز به تشکیل واحد فرهنگی در اتحادیه 
،برگزاری کلاسهای آموزشی و توجیهی برای متقاضیان پروانه کسب و کلیه 
اعضای تحت پوشش این اتحادیه ،نصب بنر در تمام مراکز تجاری شهر کرج 
،برگزاری گشتهای بازرسی و دیگر اقدامات بعمل آمده در همین راستا اشاره کرد و 
افزود: تمام نیروهای این اتحادیه در کنار دیگر دلسوزان صنفی ،آمادگی کامل خود 
را برای انجام اقدامات پیشگیرانه در خصوص برخورد با عرضه کنندگان پوشاک 

نامتعارف و غیر اسلامی اعلام می کنیم .
صدیق افزود: امروز جنگ بزرگی بر علیه آرمانهای مذهبی و فرهنگی کشورمان به 
راه افتاده است و از راه های مختلف سعی در نفوذ فرهنگی و تخریب بنیان های 

اساسی جامعه ایران اسلامی را دارد .
پوشاک یکی از کالاها و ابزار های قدرتمند برای اجرای چنین برنامه هایی است. 
لذا دست اندر کاران این حرفه نباید نسبت به این موضوع بی تفاوت باشند و 
کالایی را در معرض فروش نگذارند که مروج فرهنگ بی بندوباری و خلاف 
شئونات اسلامی و اخلاقی باشد . در پایان این نشست مقرر شد ، گشت های 
بازرسی با مشارکت اداره نظارت بر اماکن عمومی و پلیس اطلاعات و امنیت استان 
البرز به منظور شناسایی واحد های صنفی متخلف و برخورد قانونی با متخلفان طی 

هفته جاری در نقاط مختلف شهر به اجرا گذاشته شود .

نشست هم اندیشی هیات مدیره صنف پوشاک با 
اعضای هیات رئیسه اتاق اصناف برگزار شد

واحدهای تولیدی علاوه بر افزایش بهره وری ، باعث کاهش خطاهای انسانی و 
در نتیجه کاهش ضایعات محصولات تولیدی نیز می گردد که بر روی کاهش 
قیمت تمام شده نیز تاثیر بسزایی دارد. لذا بسیار اصلح است که بجای تلاش 
برای افزایش ساعات کاری در کشور ، تلاش کنیم تا با هدایت  سرمایه گذاری 
در بخش های تولیدی ، اعم از صنعتی و غیر صنعتی ، نسبت به ارتقای سطح 
تکنولوژی موجود در کشور اقدام نماییم. در غیر اینصورت قادر به رقابت با سایر 
تولیدکنندگان در عرصه جهانی نخواهیم بود و همچنان با معضل واردات کالا 
از طریق رسمی و غیر رسمی روبرو خواهیم بود. در چنین حالتی حتی میتوان 

بر روی تعطیلات دو روزه آخر هفته هم جدی تر بررسی نمود.

 از بابت کاهش نیروی کار در محیط های مکانیزه تولیدی نیز نباید نگرانی 
داشته باشیم . زیرا در صورت تحقق امر اتوماسیون که منجر به افزایش تولید 
و کاهش قیمت تمام شده خواهد شد ، بخش های خدماتی از قبیل تدارکات ، 
فروش ، خدمات پس از فروش ، صادرات ، تحقیق و توسعه و طراحی رشد کرده و 
حتی نیروی انسانی بیشتری را نیز جذب خود خواهد کرد. این همان راهی است 
که کشورهای توسعه یافته پیموده اند و ما هم چنانچه هدفمان افزایش درامدهای 
ارزی ناشی از صادرات محصولات صنعتی و تولیدی است راهی جز پیمودن 

همین راه نداریم.
              علیرضا حائری - کارشناس صنعت
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مدیر کل دفتر صنایع نساجی و پوشاک با ارسال نامه به اتحادیه تولید و 
صادرات نساجی و پوشاک ایران ممنوعیت ثبت سفارش 13 قلم از کالاهای 

نساجی را اعلام کرد.
به گزارش پارس نیوز، نصراللهی مدیر کل دفتر صنایع نساجی و پوشاک اخیراً 
با ارسال نامه به اتحادیه تولید و صادرات نساجی و پوشاک ایران ممنوعیت ثبت 
سفارش 13 قلم از کالاهای نساجی را اعلام کرد. متن این نامه به شرح زیر 

است:
با توجه به نامه شماره 35796/53175 مورخ 29/03/95 دبیر هیأت دولت در 
خصوص کالاهای دارای ظرفیت کافی تولید داخل برای ایجاد ممنوعیت در ثبت 

سفارش واردات، فهرست پیشنهادی این دفتر به شرح زیر اعلام می شود.
انواع پتو، انواع پوشاک ، روسری ، جواب و حوله آماده، انواع چرم و محصولات 
چرمی ، انواع فرش ماشینی ، انواع موکت، کفپوش، انواع گونی و چتایی پلی پروپیلن ، 
انواع کفش و انواع پارچه )فاستونی، پشمی، پنبه ای ، حوله ای ، کشباف، پرده ای ، 
برزنت( مورد مصرف صنایع نساجی و سایر صنایع، انواع نخ سیستم پنبه ای، انواع 
نخ فیلامنت پلی استر، انواع الیاف )پلی استر، اکریلیک، پلی پروپیلن، مورد استفاده 

در صنایع نساجی و سایر صنایع.
ارسال این نامه عکس العمل های بسیاری را در محافل نساجی به وجود آورد و 
مخالفان بسیاری داشت که در نهایت  وزارت صنعت در اصلاحیه ای اعلام کرد 
این ممنوعیت در مورد خرید شرکت ها و سازمان های دولتی لحاظ می شود و 

شامل تمام واردات نخواهد شد.
به اعتقاد علیرضا حائری- کارشناس صنعت نساجی- این تصمیم که احتمالًا 
به منظور حمایت از تولیدات مشابه داخلی اتخاذ شده است، راه مناسبی برای 

حمایت از صنایع و تولید داخل محسوب نمی شود و روش بی اثری است که قبلًا 
امتحان خود را پس داده و هیچ گاه موفقیت آمیز نبوده است.

حائری با بیان اینکه این تصمیم صرفاً حرکتی نمادین و نمایشی است و تأثیر 
قابل توجهی در رونق بازار محصولات داخلی نخواهد داشت، اظهار داشت: اصولًا 
ایجاد انحصار و تأمین فضای امن و بدون رقیب برای تولید هر محصول در 
کشور، به جز نزول کیفیت آن محصول و اجحاف به حق انتخاب مصرف کننده 

بازده دیگری نخواهد داشت.
وی با بیان اینکه صنعت نساجی از یک زنجیره طولانی تولید برخوردار بوده و 
محصول هر زنجیره، مواد اولیه زنجیره بعدی است، گفت: با این تصمیم، مدیران 

زنجیره بعدی از حق انتخاب مواد اولیه مورد نظر خود محروم می شوند.
وی، اتخاذ چنین تصمیمی را بازگشت به عقب و کشیدن خط بطلان بر تمام 
فرضیه ها و روش های رقابتی در فضایی آزاد عنوان کرد و گفت: در حالی که 
در تولید برخی محصولات نساجی از قبیل الیاف اکریلیک و یا پوشاک و برخی 
نخ های ظریف پنبه و فیلامنت پلی استر و یا پارچه به لحاظ کمیت و کیفیت در 
کشور با کمبودهایی روبرو هستیم، مانور ممنوعیت ثبت سفارش هرچند فقط 

برای دستگاه های دولتی کارساز نخواهد بود.
وی تصریح کرد: این تصمیم وزارت صنعت مغایر با اراده و سیاست های کلی 
کشور برای پیوستن به سازمان تجارت جهانی است که تجارت آزاد و بدون 

محدودیت بین کشورهای عضو WTO مهمترین هدف سازمان است.
به گفته حائری، اتخاذ چنین تصمیمی باعث رشد بیشتر قاچاق محصولات 

نساجی به داخل کشور شده و همه برنامه های ضد قاچاق را خنثی می کند.
وی ادامه داد: همچنین باعث سرازیر شدن سیل محصولات بی کیفیت و بدون 

نام و نشان به کشور و خروج ارز خواهد شد.
وی با بیان اینکه راه رشد صنایع داخلی و ارتقاء کیفیت این محصولات در 
رقابت سازنده و عادلانه با رقبای بین المللی هموار خواهد شد،گفت: ایجاد فضای 
انحصاری، غیر رقابتی و گلخانه ای برای صنایع خاص باعث تضعیف این صنایع 

خواهد شد.
این کارشناس صنعت با اشاره به اینکه اصلی ترین وظیفه دولت در راستای تحقق 
این هدف، ایجاد شرایطی برابر و عادلانه برای رقابت بین تولیدکنندگان داخلی 
است، اظهار داشت: در صورت اجرایی شدن پیشنهاد وزارت صنعت حتی به 
صورت چراغ خاموش و اعلام نشده، با عکس العمل مشابه از سوی کشورهای 
طرف معامله روبرو خواهیم شد و عملًا راه تجارت و صادرات کالاهای نساجی 

کشور بسته می شود که به زیان صادرکنندگان نساجی خواهد بود.

ورود 13 قلم محصول نساجی به کشور ممنوع شد
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محسن جلال پور، رییس اتاق بازرگانی ایران در شبکه تلگرام خود نوشت: 
»چرا دروغ؟ راستش من خیلی فرصت فیلم دیدن ندارم. از فیلم های عباس 

کیارستمی دو فیلم خانه دوست کجاست و طعم گیلاس را دیده ام.
شاید فیلم های دیگر او را هم دیده باشم اما خاطرم نیست. اصلا چه اهمیتی دارد 
که یک آدم گرفتار، فیلم های فیلمساز بزرگی مانند عباس کیارستمی را دیده باشد؟ 
آن هم وقتی دنیا به تحسین فیلم های او می پردازد. حالا از این ها گذشته، یک چیز 
را خوب می دانم؛ عباس کیارستمی پرچمدار جهانی شدن سینمای ایران است. با 
فیلم های او بود که جهان، سینمای ایران را شناخت. گاهی در مذاکره با طرف های 
خارجی، می شنیدم که در کنار مزیت های ایران و اقتصاد ایران، نامی هم از او و 
دیگر هنرمندان بزرگ ایرانی برده می شد. اما مگر ما چند هنرمند داریم که آثارشان 
جهانی شده است؟ مگر ما چه تعداد هنرمند، ورزشکار و دانشمند داریم که حاضر 
باشند با قبول بسیاری از مشقت های داخلی، در ایران کار کنند و نام ایران را در دنیا 

مطرح کنند؟
همین قدر می دانم که اقتصاد ایران، فردی چون عباس کیارستمی را کم دارد. فردی 

که اقتصاد ایران را به جهان بشناساند. فردی که بازارش محدود به راسته بازارهای 
خودمان نباشد. حالا او رفته است. دیگر میان ما نیست اما نه فقط سینمای ایران که 
سینمای جهان داغدار او شده است. به خانواده محترمش، به جامعه هنری ایران و به 
همه مردم عزیزکشورم به خاطر فقدان این فیلمساز و مرد بزرگ تسلیت می گویم. 

اقتصاد ایران هم کسی چون کیارستمی را کم دارد

رییس مرکز توسعه نوغانداری کشور گفت: ایران با تولید 145 تن نخ ابریشم، 
رتبه هشتم جهان را در اختیار دارد. رییس مرکز توسعه نوغانداری کشور با اعلام این 
مطلب بیان داشت: در سال جاری با توزیع نزدیک به 28 هزار جعبه تخم نوغان هیبرید 
در کشور و پرورش آن توسط نوغانداران حدود 900 تن پیله تر ابریشم تولید و برآورد 

می شود از این حجم پیله، 145 تن نخ ابریشم به دست آید.
مهندس علی اصغر داداش پور با اشاره به قیمت تضمینی 16هزار و 610 تومان 
برای هر کیلوگرم پیله ابریشم در سال 95 اظهار داشت: به علت وجود کشش بازار، 
تمام پیله های تولیدی توسط بخش خصوصی، بالاتر از قیمت تضمینی خریداری شده 
است. داداش پور افزود: هر کیلوگرم پیله ابریشم به طور متوسط بالاتراز 21 هزار تومان 
به صورت توافقی و نقدی فروش رفته و هیچگونه بار مالی ناشی از خرید برای دولت 
ایجاد نشده است. وی ادامه داد: به دلیل فعال نبودن چهار کارخانه بزرگ صنایع ابریشم 
کشور، تمام پیله های تولیدی درسال جاری به کارگاه های سنتی ابریشم کشی، توسط 
خریداران توافقی پیله ابریشم، منتقل شده اند. وی گفت: امسال در 26 استان کشور 
تخم نوغان هیبرید توزیع شد و نتایج پرورش کرم ابریشم در 10 استان جدید نیز 
بیانگر موفقیت آمیز بودن تولید پیله تر ابریشمی در عمده مناطق کشور به علت وجود 
مزیت های نسبی نوغانداری به عنوان حرفه ای برای توسعه روستایی است. داداش 
پور استان های گیلان، خراسان رضوی، گلستان، خراسان شمالی، مازندران، آذربایجان 

شرقی و اصفهان را از مناطق عمده پرورش کرم ابریشم ایران برشمرد.
رییس مرکز توسعه نوغانداری کشور اعلام کرد: در حال حاضر پرورش لاین های کرم 

ابریشم )پی3(از طریق مرکز تحقیقات ابریشم کشور و پرورش اجداد کرم ابریشم )پی2( 
به منظور تولید کرم ابریشم والد )p( توسط این مرکز انجام می شود. وی در مورد تولید 
تخم نوغان هیبرید تجاری )اف1( اظهار داشت: این نهاده مورد نیاز نوغانداران براساس 
تفاهم مشترک بین مرکز توسعه نوغانداری کشور به عنوان کارفرما و شرکت ابریشم 
ایران به عنوان پیمانکار با پیش بینی تولید 30 هزار جعبه در سال جاری و با استفاده از 

یارانه تخم نوغان در حال انجام است که در سال 96 میان نوغانداران توزیع می شود.

ایران، هشتمین تولیدکننده نخ ابریشم در جهان
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